
The School District of Philadelphia 
 

PARENT NOTIFICATION LETTER FOR OPPORTUNITY SCHOLARSHIPS 
 
 

“Please fill out the English portion of the form you require,  
the target language portion will be filled out automatically” 

 
 
Notice of Opportunity Scholarships  
Please Read: Important Information Affecting Your Child 
 
DATE:_____________ 
 
Dear ____________________ Parent or Guardian, 
 
The Opportunity Scholarship Tax Credit Program (OSTCP) was created pursuant to Act 85 of 
2012 (72 P.S. §1701-G.1, et seq).  This program enables eligible students residing within the 
boundaries of a low-achieving school to apply for a scholarship to attend a participating public or 
nonpublic school. A low achieving school is defined as a public elementary or secondary school 
ranking in the bottom 15 percent of its designation as an elementary or secondary school.  This 
ranking is based upon the combined math and reading scores from the previous school year’s 
PSSA.  
 
The scholarships are funded by businesses that make contributions to scholarship organizations 
in exchange for a tax credit.  The number of scholarships available to parents depends on the 
amount of contributions made by businesses. 
 
____________________ is on the list of the bottom 15 percent for combined performance on the 
math and reading tests on the 2012 PSSA. 
 
Opportunity scholarships will be awarded by approved opportunity scholarship organizations, 
not the Department of Community and Economic Development (DCED).  The list of opportunity 
scholarship organizations is available on DCED’s website, www.newpa.com/ostc.  This link 
provides specific instructions on how to contact approved opportunity scholarship organizations.  
Additional information is available on our school district’s website at www.philasd.org and on 
the Pennsylvania Department of Education’s website at www.education.state.pa.us.  
 
 
Sincerely, 
 
 
__________________ 
PRINCIPAL 

School Name 

http://www.newpa.com/ostc�
http://www.xxxx.xxx/�
http://www.education.state.pa.us/�


Translation and Interpretation Center Notice of Opportunity Scholarship 
2/2013 French 

Pour plus de documents et information traduits en français, prière d’aller à: 
www.philasd.org/language/french 

 

Le District Scolaire de Philadelphie 
 

NOTICE AUX PARENTS SUR DES POSSIBILITES D’OBTENTION DE BOURSES D’ETUDES  
 
 

 
Notice de possibilités d’obtention de bourses d’études  
Priere de lire: Information importante concernant votre enfant  
 
DATE:_____________ 
 
Chers ____________________ Parents ou Tuteurs,  
 
Le programme de crédit non-imposable des bourses (The Opportunity Scholarship Tax Credit 
Program - OSTCP) a été créé en accord avec l’Act 85 of 2012 (72 P.S. §1701-G.1, et seq).  Ce 
programme permet aux élèves éligibles résidant dans le périmètre de desserte d’une école non-
performante de faire une demande de bourse pour s’inscrire dans une école participante ou non-
publique. Une école non-performante est définie comme une école élémentaire ou moyenne 
publique se classant dans le bas des 15% de sa désignation en tant qu’école élémentaire ou 
moyenne. Ce classement est basé sur les notes combinées en Lecture et en Mathématiques 
obtenues aux examens du PSSA au cours de l’année précédente. 
 
Les bourses sont financées par des entreprises qui font des contributions aux organisations de 
bourses en échange pour de crédits non-imposables. Le nombre de bourses disponibles aux 
parents dépend du montant des contributions faites par les entreprises.  
 
____________________ est sur la liste des bas 15% pour la performance combinée on Lecture et 
en Mathématiques aux examens du PSSA en 2012.  
 
Des bourses d’opportunité seront accordées par des organisations de bourses approuvées, et non 
pas par le Department of Community and Economic Development (DCED).  La liste de ces 
organisations est disponible sur le site du DCED au www.newpa.com/ostc.  Ce lien donne des 
instructions spécifiques sur comment contacter les organisations de bourses. Des informations 
additionnelles sont disponibles sur notre site au www.philasd.org et sur le site du Pennsylvania 
Department of Education au www.education.state.pa.us.  
 
 
Cordialement, 
 
 
 
__________________ 
PRINCIPAL 
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